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Referat	  af	  bestyrelsesmøde	  	  
Deltagere:	  	   Frederik	  Agergaard,	  Georg	  Ørnskov	  Rønsch,	  Per	  René	  Schmidt,	  Inge	  Lise	  Møller	  Jensen.	  	  
Afbud:	   Renè	  Olesen	  &	  Stefan	  Krebs	  Jensen.	  
Dato:	   20.	  november2014	  kl.	  19.30	  på	  Skibelund	  Krat	  
	  

Dagsorden	  
1. Opfølgning	  på	  beslutninger	  og	  opgaver	  	  

1.1. Vej	  &	  sti	  og	  grønne	  områder	  
1.2. Legepladser	  
1.3. Hjemmeside	  
1.4. Økonomi	  
1.5. Gennemgang	  af	  post	  
1.6. Eventuelt	  

2. Kommende	  møder	  	  

	  

1. Opfølgning	  på	  beslutninger	  og	  opgaver	  	  
1.1. Vej	  &	  Sti	  	  

Der	  ligger	  en	  del	  cykler	  ved	  indgangen	  til	  Kongehøj	  (skolebørn	  der	  stiller	  deres	  cykeller	  når	  de	  skal	  med	  
skolebussen),	  Vejen	  Kommune	  kontaktes	  for	  at	  høre	  om	  der	  kan	  sættes	  et	  cykelstativ	  op	  ved	  
busstoppestedet	  (Inge	  Lise	  laver	  en	  opfølgning)	  

OKNygraad	  har	  levet	  en	  opfriskning	  af	  stenmelet	  på	  stierne	  i	  området.	  Der	  er	  en	  enkelt	  sti	  på	  Mannehøj	  E,	  
der	  ikke	  er	  blevet	  lavet.	  Per	  René	  følger	  op.	  
	  
Det	  er	  blevet	  nævnt	  overfor	  Vejen	  Kommune,	  at	  den	  asfalt	  der	  er	  lagt	  i	  forbindelse	  med	  de	  nye	  kantsten	  
ikke	  er	  lavet	  pænt	  og	  at	  der	  vokser	  meget	  græs	  op	  i	  samlingen.	  Der	  er	  kommet	  et	  nyt	  slidlag	  i	  september.	  
	  	  	  

1.2. Vedligehold	  af	  grønne	  områder	  
	  
Ved	  årets	  afslutning	  kan	  det	  konstateres	  at	  samarbejdet	  med	  OKNygraad	  har	  været	  tip-‐top	  og	  bestyrelsen	  
ser	  frem	  til	  forsat	  samarbejde	  i	  2015.	  	  
	  
Der	  er	  manglende	  aktion	  fra	  Kryb	  Væk	  i	  forhold	  til	  gentagende	  henvendelser	  om	  muldvarper	  i	  området.	  
Georg	  følger	  op.	  Det	  overvejes	  om	  samarbejdet	  med	  kryb	  væk	  skal	  fortsætte.	  	  
	  

1.3. Etablering	  af	  grønne	  områder	  
Der	  tages	  en	  dialog	  med	  Kommunen	  med	  hensyn	  til	  etablering	  af	  et	  læbælte	  langs	  Mannehøj	  lomme	  F	  
(over	  mod	  Kongehøj)	  og	  der	  tages	  en	  snak	  med	  naboer	  (der	  er	  opbakning	  ved	  de	  adspurgte	  naboer)	  op	  til	  
området	  for	  at	  sikre,	  at	  der	  er	  opbakning	  til	  et	  læbælte.	  Det	  er	  en	  forudsætning	  at	  Kommunen	  dækker	  alle	  
udgifter	  til	  etablering	  og	  vedligehold	  af	  læbæltet.	  	  

-‐ Inge	  Lise	  har	  været	  i	  kontakt	  med	  Kommunen	  og	  der	  arbejdes	  videre	  med	  en	  løsning.	  
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Sønderskov	  museum	  kontaktes	  for	  at	  drøfte	  muligheden	  for	  at	  få	  sat	  noget	  information	  op	  om	  områdets	  
historie	  (er	  tidligere	  blevet	  lovet	  af	  museret).	  Skiltene	  kunne	  placeres	  ved	  Mannehøjen	  og	  Kongehøjen.	  	  

-‐ Inge	  Lise	  tager	  kontakt	  til	  Sønderskov	  museum.	  Inge	  Lise	  har	  været	  i	  kontakt	  med	  Sønderskov	  
museum.	  Sønderskov	  vil	  lave	  skiltet,	  hvis	  grundejerforeningen	  betalet	  for	  skilt	  og	  stander.	  Inge	  Lise	  
finder	  pris	  på	  skilt	  og	  montering.	  	  

	  
	  

1.4. Legepladser	  
Der	  er	  forslag	  om	  at	  få	  en	  ekstern	  til	  at	  vedligeholde	  legepladserne.	  	  
Georg	  kontakter	  Aktiv	  leg	  i	  Bække	  for	  tilbud	  på	  vedligehold	  af	  alle	  legepladser.	  Aktiv	  leg	  var	  ikke	  
interesseret	  i	  opgaven	  der	  legeudstyret	  ikke	  er	  noget	  de	  har	  leveret.	  Inge	  Lise	  tjekke	  hvordan	  
tilsvarende	  opgaver	  løses	  hos	  kommunen.	  
	  
Vejen	  Kommune	  har	  tilbudt	  at	  stå	  for	  etablering	  af	  den	  nye	  legeplads	  på	  Kongehøj.	  Inge	  Lise	  
vender	  tilbage	  til	  Kommunen	  med	  ønske	  om	  to	  forslag	  til	  den	  nye	  legeplads	  og	  at	  det	  skal	  være	  en	  
legeplads	  til	  børn	  mellem	  6	  og	  12	  år.	  Inge	  Lise	  har	  været	  i	  kontakt	  med	  kommunen	  i	  forhold	  til	  den	  
nye	  legeplads	  på	  Kongehøj.	  Der	  arbejdes	  videre	  med	  en	  løsning.	  
	  

1.5. Hjemmeside	  
Intet	  nyt	  
	  

1.6. Økonomi	  
Status	  på	  økonomi	  dagsdato:	  	  

o Der	  står	  122.045	  kr.	  på	  legepladskontoen	  
o Der	  står	  ca.	  182.051	  kr.	  på	  driftskonto.	  	  
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1.7. Gennemgang	  af	  post	  
	  
Mail	  via	  hjemmesiden:	  	  
	  

1.8. Eventuelt	  og	  opfølgning	  
	  

2. Kommende	  møder	  
Torsdag	  i	  februar	  2015	  kl.	  19.30	  

	  
Generalforsamling	  d.	  19.	  marts	  2015	  kl.	  19.00	  	  (middag	  kl.	  17.30)	  

Bestyrelsesmedlemmer	  skal	  huske	  at	  melde	  afbud	  til	  formanden	  hurtigst	  muligt,	  men	  
senest	  tre	  dage	  før	  møderne.	  Frederik	  booker	  lokaler	  til	  møderne	  og	  dagsorden	  for	  
møderne	  er:	  
1. Opfølgning	  på	  beslutninger	  og	  opgaver	  	  

1.1. Vej	  &	  Sti	  	  
1.2. Vedligehold	  af	  grønne	  områder	  
1.3. Etablering	  af	  grønne	  områder	  	  
1.4. Legepladser	  
1.5. Hjemmeside	  
1.6. Økonomi	  
1.7. Gennemgang	  af	  post	  
1.8. Eventuelt	  

2. Kommende	  møder	  	  


